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PROTOKÓŁ NR 31/2015 ZARZĄDU POWIATU W ALEKSANDROWIE KUJAWSKIM 

BO.0022.27.2015 

 

PROTOKÓŁ NR  31/2015 

posiedzenia Zarządu Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim 

w dniu 16 lipca 2015r.  

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo organizatorów II Dwumaratonu Kujawskiego w sprawie ufundowania 25 tabliczek 

pamiątkowych dla uczestników biegu i przekazania 25 albumów o Powiecie Aleksandrowskim  

– zajęcie stanowiska. 

5.2. Informacja Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu dotycząca 

infrastruktury oświatowej. 

5.3. Wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w sprawie wyrażenia zgody na 

zakup dwóch tablic interaktywnych na potrzeby szkoły – zajęcie stanowiska. 

5.4. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

przyznania dodatkowych środków finansowych z przeznaczeniem na zakup zestawów 

komputerowych – zajęcie stanowiska. 

5.5. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

przyznania dodatkowych środków finansowych z przeznaczeniem na remont budynków 

(malowanie korytarzy szkolnych, lakierowanie podłogi w sali gimnastycznej, wymiana drzwi, 

naprawa schodów) – zajęcie stanowiska. 

5.6. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla 

nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

b) Projekt umowy zlecenia dla eksperta. 

5.7. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie realizacji 

zadania publicznego pod nazwą Program integracji społecznej osób z zaburzenia psychicznymi 

„JESTEŚMY OBOK WAS – II” realizowanego w ramach programu Ministra Pracy i Polityki 

Społecznej „Oparcie Społeczne dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi” w 2015 roku. 

5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty na rzecz 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu. 

5.9. a) Rozliczenie roczne za 2014 rok z zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim współwłaścicieli nieruchomości wspólnej tj. Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach (projekt 

uchwały współwłaścicieli). 

b) Plan finansowo – gospodarczy na 2015 rok zarządu nieruchomością wspólną przy  

ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i podjął uchwałę współwłaścicieli 

nieruchomości wspólnej tj. Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2/5 częściach (projekt uchwały współwłaścicieli). 

5.10. Pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Toruniu 

Departament Wdrażania z dnia 15 lipca 2015r. w sprawie wprowadzenia zmiany technologii 

wykonania konstrukcji szklarni w projekcie pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole 

Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz projekt aneksu do umowy zawartej z VENLO 
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Spółka z o.o. Bolechowice dnia 16 kwietnia 2015r.  w sprawie wykonania zadania pn. „Budowa 

Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad. 1. 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu 

Powiatu w Aleksandrowie Kujawskim. Witam członka Zarządu pana Lotfi Mansoura, panią 

Skarbnik i pana Sekretarza. Pan Starosta jest na urlopie i upoważnił mnie do prowadzenia 

posiedzeń Zarządu Powiatu. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 10:00. 

 

 

Ad. 2. 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – stwierdzam quorum. W posiedzeniu 

uczestniczy dwóch członków Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może 

podejmować uchwały. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – proponuję przyjąć bez czytania 

protokół nr 30/2015 posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 9 lipca 2015r. 

Czy są uwagi, propozycje zmian, czy uzupełnień do przedłożonego protokołu nr 30/2015  

posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 9 lipca 2015r.? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 30/2015 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 9 lipca 2015r. 

 

 

Ad 4. 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do proponowanego 

porządku dzisiejszego posiedzenia. 

Proponuję poszerzyć porządek o punkty: 

5.6. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla 

nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

b) Projekt umowy zlecenia dla eksperta. 

5.7. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie realizacji 

zadania publicznego pod nazwą Program integracji społecznej osób z zaburzenia psychicznymi 

„JESTEŚMY OBOK WAS – II” realizowanego w ramach programu Ministra Pracy i Polityki 

Społecznej „Oparcie Społeczne dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi” w 2015 roku. 
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5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty na rzecz 

Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim od opłat rocznych z tytułu trwałego 

zarządu. 

5.9. a) Rozliczenie roczne za 2014 rok z zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim współwłaścicieli nieruchomości wspólnej tj. Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach (projekt 

uchwały współwłaścicieli). 

b) Plan finansowo – gospodarczy na 2015 rok zarządu nieruchomością wspólną przy  

ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i podjął uchwałę współwłaścicieli 

nieruchomości wspólnej tj. Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2/5 częściach (projekt uchwały współwłaścicieli). 

5.10. Pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Toruniu 

Departament Wdrażania z dnia 15 lipca 2015r. w sprawie wprowadzenia zmiany technologii 

wykonania konstrukcji szklarni w projekcie pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole 

Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz projekt aneksu do umowy zawartej z VENLO 

Spółka z o.o. Bolechowice dnia 16 kwietnia 2015r.  w sprawie wykonania zadania pn. „Budowa 

Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem mojego wniosku  

o rozszerzenie porządku? Dziękuję. 

 

Zarząd Powiatu, przyjął porządek posiedzenia rozszerzony o punkty 5.6. – 5.10.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Pismo organizatorów II Dwumaratonu Kujawskiego w sprawie ufundowania  

25 tabliczek pamiątkowych dla uczestników biegu i przekazania 25 albumów o Powiecie 

Aleksandrowskim – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo 

organizatorów II Dwumaratonu Kujawskiego w sprawie ufundowania 25 tabliczek pamiątkowych 

dla uczestników biegu i przekazania 25 albumów o Powiecie Aleksandrowskim. 

Organizatorzy II Dwumaratonu Kujawskiego zwrócili się do Zarządu Powiatu o ufundowanie  

25 tabliczek pamiątkowych dla uczestników biegu i przekazania 25 albumów o Powiecie 

Aleksandrowskim. Bieg odbędzie się 25 lipca br. i obejmował będzie wszystkie gminy z terenu 

naszego powiatu. Rozpoczęcie i zakończenie biegu nastąpi w Ciechocinku w parku zdrojowym.  

W biegu udział weźmie grupa ok. 25 – 30 maratończyków. Do biegaczy na trasie mogą na własną 

odpowiedzialność dołączać chętni biegacze. Na terenie każdej gminy przewidziany jest krótki 

przystanek regeneracyjny przygotowany przez lokalne władze gminy i sponsorów.  

Czy są pytania, uwagi, propozycje? Nie widzę. Proponuję ufundować 25 tabliczek pamiątkowych  

z adnotacją dotyczącą fundatora dla uczestników II Dwumaratonu Kujawskiego ze środków 

przeznaczonych w budżecie powiatu na kulturę fizyczną oraz przekazać 25 albumów o Powiecie 

Aleksandrowskim. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, postanowił ufundować 25 tabliczek pamiątkowych z adnotacją dotyczącą 

fundatora dla uczestników II Dwumaratonu Kujawskiego ze środków przeznaczonych  

w budżecie powiatu na kulturę fizyczną oraz przekazać 25 albumów o Powiecie Aleksandrowskim. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 13 lipca 2015r. znak: 

PS.3153.25.2015 wraz z pismem organizatorów II Dwumaratonu Kujawskiego z dnia 9 lipca 2015r. 

w sprawie ufundowania tabliczek pamiątkowych dla uczestników biegu i przekazania  

albumów o Powiecie Aleksandrowskim, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Informacja Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu dotycząca 

infrastruktury oświatowej. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.2. 

Informacja Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu dotycząca infrastruktury 

oświatowej. 

Przedłożona informacja została sporządzona zgodnie z decyzją Zarządu Powiatu na wniosek 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej z dnia 16 czerwca 2015r. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować informację Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu dotyczącą infrastruktury oświatowej i przekazać ją do 

Komisji Mienia Powiatu i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował informację Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji 

Powiatu dotyczącą infrastruktury oświatowej i postanowił przekazać ją do Komisji Mienia Powiatu 

i Infrastruktury Technicznej Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Informacja Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 8 lipca 2015r. znak: 

PS.4324.29.2015 dotycząca infrastruktury oświatowej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Wniosek Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w sprawie wyrażenia 

zgody na zakup dwóch tablic interaktywnych na potrzeby szkoły – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.3. Wniosek 

Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku w sprawie wyrażenia zgody na zakup dwóch 

tablic interaktywnych na potrzeby szkoły. 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku zwraca się z wnioskiem o wyrażenie zgody 

na zakup dwóch tablic interaktywnych na potrzeby szkoły. Wartość zakupu niniejszego sprzętu nie 

przekracza kwoty 8 tys. zł za sztukę.  
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Sprzęt jest niezbędny do nowoczesnego nauczania z wykorzystaniem technologii komputerowej 

oraz pozwala na pełne wykorzystanie środków dydaktycznych. Szkoła nie posiada  jeszcze takiego 

wyposażenia. Z informacji uzyskanych od Dyrektora LO wynika, że w planie finansowym szkoły 

są środki, które mogłyby zostać przeznaczone na ten cel, ale ich wykorzystanie wymaga zmiany 

planu finansowego polegającego na przeniesieniu środków na paragrafach. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na zakup przez Dyrektora Liceum 

Ogólnokształcącego w Ciechocinku dwóch tablic interaktywnych na potrzeby szkoły i wystąpić do 

Rady Powiatu o dokonanie zmian w planie finansowym szkoły umożliwiających zakup w.w. tablic. 

Zakupu należy dokonać z uwzględnieniem ustawy Prawo zamówień publicznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na zakup przez Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego  

w Ciechocinku dwóch tablic interaktywnych na potrzeby szkoły i postanowił wystąpić do Rady 

Powiatu o dokonanie zmian w planie finansowym szkoły umożliwiających zakup w.w. tablic,                 

z uwzględnieniem ustawy Prawo zamówień publicznych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 8 lipca 2015r. znak: 

PS.4324.25.2015 wraz z wnioskiem Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Ciechocinku z dnia 

23 czerwca 2015r. znak: LO.220.5.2015 w sprawie wyrażenia zgody na zakup dwóch tablic 

interaktywnych na potrzeby szkoły, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.4. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

przyznania dodatkowych środków finansowych z przeznaczeniem na zakup zestawów 

komputerowych – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.4. Wniosek 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przyznania 

dodatkowych środków finansowych z przeznaczeniem na zakup zestawów komputerowych. 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim zwrócił się z wnioskiem  

o  przyznanie dodatkowych środków finansowych z przeznaczeniem na zakup zestawów 

komputerowych. Środki finansowe w wysokości 38 tys. zł, o które wnioskuje Dyrektor zostałyby 

przeznaczone na zakup 32 sztuk zestawów poleasingowych. Biorąc pod uwagę konieczność 

wymiany zestawów komputerowych i właściwego wyposażenia pracowni szkolnych, zachodzi 

konieczność sukcesywnej wymiany komputerów szkolnych. Większość z nich jest już przestarzała, 

a oprogramowanie w nich zainstalowane nie spełnia podstawowych wymogów kształcenia 

chociażby w zawodzie technik informatyk. Aktualnie szkoła posiada trzy pracownie komputerowe.  

Liczba komputerów musi być odpowiednia do liczby uczniów, aby nie było konieczności podziału 

uczniów na mniejsze grupy, przez co rosną koszty kształcenia. Dodatkowo, wszystkie egzaminy 

zawodowe w nowych kwalifikacjach odbywają się, w części teoretycznej, na stanowiskach 

komputerowych, a poza tym szkoła jest ośrodkiem egzaminacyjnym dla zawodu technik 

informatyk.  
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W piśmie skierowanym do Zarządu Powiatu, Dyrektor stwierdza, że komputery używane, które 

zamierza zakupić, szybciej będą wymagały wymiany, ale na obecne potrzeby szkoły są 

wystarczające. 

 

Pani Dorota Sobierajska – Dyrektor ZS Nr 1 CKP złożył wniosek o dokonanie zmian w planie 

finansowym szkoły polegających na przesunięciu środków między paragrafami, umożliwiających 

dokonanie zakupu zestawów komputerowych. Jeżeli pod koniec roku okaże się, że zabraknie mu 

środków na zakup opału wówczas wystąpi o zwiększenie środków na ten cel.  

 

Pan Lotfi Mansour – w ubiegłym roku również rozpatrywaliśmy wniosek Dyrektora ZS Nr 1 CKP 

o wyrażenie zgody i zabezpieczenie środków na zakup zestawów komputerowych używanych. 

Wówczas reprezentowałem stanowisko, że lepiej zainwestować w nowy sprzęt, aniżeli stary. Takie 

samo stanowisko w tej sprawie mam dzisiaj. 

 

Pan Wojciech Marjański – koszty zakupu nowego sprzętu komputerowego są dużo wyższe. 

Dlatego Dyrektor proponuje zakup zestawów poleasingowych.  

 

Pan Lotfi Mansour – technologia informatyczna bardzo szybko rozwija się. Uważam, że młodzież 

w naszych szkołach powinna uczyć się na nowoczesnym sprzęcie. Kupując sprzęt używany za dwa, 

trzy lata okaże się, że jest konieczność jego wymiany. Uważam, że nie warto inwestować w stary 

sprzęt komputerowy. 

 

Pan Wojciech Marjański – obecnie jest zainteresowaniem kształceniem w kierunku technik 

informatyk, ale nie wiemy czy nadal będzie nabór na ten kierunek za dwa, trzy lata. 

 

Pani Dorota Sobierajska – problem jest w tym, że Dyrektor wystąpił o utworzenie nowego 

kierunku kształcenia, a nie skalkulował kosztów jego funkcjonowania. Może ogłoszone będą 

programy w ramach, których będzie można doposażyć pracownie szkolne.  

 

Pan Piotr Marciniak – w jaki sposób Dyrektor zamierza zakupić sprzęt komputerowy, czy poprzez 

wystosowanie zapytania cenowego? 

 

Pan Wojciech Marjański – myślę, że powinniśmy zobligować Dyrektora, żeby zakupu sprzętu 

dokonał zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych. 

 

Pan Lotfi Mansour – uważam, że wniosek złożony jest dość późno, Dyrektor powinien wcześniej 

poinformować Zarząd Powiatu o swoich planach inwestycyjnych. 

 

Pani Dorota Sobierajska – w ubiegłym roku Dyrektor występował do Zarządu Powiatu  

z wnioskiem o wyrażenie zgody i zabezpieczenie środków na zakup sprzętu komputerowego. 

Decyzją Zarządu część sprzętu zakupiono w 2014r., a pozostałą część zaplanowano zakupić  

w 2015r. 

 

Pan Lotfi Mansour – dla dobra uczniów, utrzymania odpowiedniego poziomu kształcenia i dobrej 

renomy szkoły powinniśmy inwestować w nowy sprzęt na wyposażenie pracowni szkolnych. 
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Pan Wojciech Marjański - czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na 

zakup przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim zestawów 

komputerowych po dokonaniu zmian w planie finansowym szkoły umożliwiających zakup w.w. 

zestawów komputerowych. Zakupu przedmiotowego sprzętu należy dokonać zgodnie z ustawą 

Prawo zamówień publicznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na zakup przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim zestawów komputerowych po dokonaniu zmian w planie finansowym 

szkoły umożliwiających zakup w.w. zestawów komputerowych. Zakupu przedmiotowego sprzętu 

należy dokonać zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 8 lipca 2015r. znak: 

PS.4324.26.2015 wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 3 lipca 2015r. ldz. 491/2015 w sprawie przyznania dodatkowych środków 

finansowych z przeznaczeniem na zakup zestawów komputerowych, stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie 

przyznania dodatkowych środków finansowych z przeznaczeniem na remont budynków 

(malowanie korytarzy szkolnych, lakierowanie podłogi w sali gimnastycznej, wymiana 

drzwi, naprawa schodów) – zajęcie stanowiska. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.5. Wniosek 

Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie przyznania 

dodatkowych środków finansowych z przeznaczeniem na remont budynków (malowanie korytarzy 

szkolnych, lakierowanie podłogi w sali gimnastycznej, wymiana drzwi, naprawa schodów). 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim zwrócił się z wnioskiem  

o przyznanie dodatkowych środków finansowych z przeznaczeniem na remont budynków tj. 

malowanie korytarzy szkolnych, lakierowanie podłogi w sali gimnastycznej, wymiana drzwi, 

naprawa schodów. Większość prac może być wykonana we własnym zakresie i dlatego Dyrektor 

wnioskuje o przyznanie środków finansowych w wysokości 35 tys. zł z przeznaczeniem na zakup 

materiałów. 

We wrześniu szkoła będzie obchodziła 70-lecie swojego istnienia. Z tej okazji na 15 września br. 

zaplanowane zostały uroczystości jubileuszowe, a dzień później odbędzie się zjazd absolwentów 

szkoły. Dlatego Dyrektor chce należycie przygotować szkołę na te uroczystości. 

 

Pani Dorota Sobierajska – rozmawiałam w tej sprawie z główną księgową szkoły, która mnie 

poinformowała, że Dyrektor doszedł do wniosku, że zleci wykonanie tych prac firmie zewnętrznej, 

a nie pracownikom szkoły, którym i tak by trzeba wypłacić wynagrodzenie za nadgodziny. 
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Pan Wojciech Marjański – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na 

przeprowadzenie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim remontu 

budynków (malowanie korytarzy szkolnych, lakierowanie podłogi w sali gimnastycznej, wymiana 

drzwi, naprawa schodów) po dokonaniu zmian w planie finansowym szkoły umożliwiających 

wykonanie w.w. remontu. Wyłonienie wykonawcy robót należy dokonać zgodnie z ustawą Prawo 

zamówień publicznych. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, wyraził zgodę na przeprowadzenie przez Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP              

w Aleksandrowie Kujawskim remontu budynków (malowanie korytarzy szkolnych, lakierowanie 

podłogi w sali gimnastycznej, wymiana drzwi, naprawa schodów) po dokonaniu zmian w planie 

finansowym szkoły umożliwiających wykonanie w.w. remontu. Wyłonienie wykonawcy robót należy 

dokonać zgodnie z ustawą Prawo zamówień publicznych. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było.  

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 8 lipca 2015r. znak: 

PS.4324.27.2015 wraz z wnioskiem Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie 

Kujawskim z dnia 3 lipca 2015r. ldz. 490/2015 w sprawie przyznania dodatkowych środków 

finansowych z przeznaczeniem na remont budynków (malowanie korytarzy szkolnych, 

lakierowanie podłogi w sali gimnastycznej, wymiana drzwi, naprawa schodów), stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. a) Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych 

dla nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

b) Projekt umowy zlecenia dla eksperta. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.6. a) 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 

ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. b) Projekt umowy 

zlecenia dla eksperta. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu informuje, że wnioski o wszczęcie 

postępowania egzaminacyjnego na stopień nauczyciela mianowanego złożyli: Pan Paweł Osiński – 

nauczyciel w Liceum Ogólnokształcącym im. Stanisława Staszica w Ciechocinku, Pani Karolina 

Przygodzińska – nauczyciel w Zespole Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim, Pani 

Krystyna Narojczyk – nauczyciel w Zespole Szkół Specjalnych Nr 3 w Aleksandrowie Kujawskim. 

W związku z powyższym należy powołać komisje egzaminacyjne. Na przewodniczącą komisji 

egzaminacyjnych proponuję wyznaczyć panią Paulinę Smykowską Naczelnika Wydziału Polityki 

Społecznej i Promocji Powiatu. Skład komisji egzaminacyjnej określa ustawa – Karta Nauczyciela, 

w jej skład wchodzi przedstawiciel organu prowadzącego szkołę, przedstawiciel organu 

sprawującego nadzór pedagogiczny, dyrektor szkoły i dwóch ekspertów z listy ustalonej przez 

MEN. 
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Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela 

mianowanego w wersji przedłożonej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie powołania komisji egzaminacyjnych dla nauczycieli 

ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela mianowanego. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Wojciech Marjański – Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu 

przedkłada projekt umowy zlecenie dla eksperta celem zaakceptowania wzoru umowy oraz stawki 

wynagrodzenia za jedno posiedzenie w wysokości, jak w roku poprzednim, tj. 130 zł brutto, łącznie 

390 zł brutto za wszystkie posiedzenia. 

Czy są pytania, uwagi?  

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuję w §2 dopisać ust. 2 w brzmieniu: „2. Rachunek wystawiony 

zostanie na płatnika: Powiat Aleksandrowski Starostwo Powiatowe w Aleksandrowie Kujawskim  

ul. Słowackiego 8 NIP 891-16-23-744.”. 

 

Pan Wojciech Marjański – proponuję zaakceptował projekt umowy zlecenia dla eksperta  

po dopisaniu w §2 ust. 2 w brzmieniu: „2. Rachunek wystawiony zostanie na płatnika: Powiat 

Aleksandrowski Starostwo Powiatowe w Aleksandrowie Kujawskim ul. Słowackiego 8 NIP 891-

16-23-744.” oraz przyjąć stawkę wynagrodzenia za jedno posiedzenie w wysokości, jak w roku 

poprzednim, tj. 130 zł brutto. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt umowy zlecenia dla eksperta po dopisaniu w §2 ust. 2  

w brzmieniu: „2. Rachunek wystawiony zostanie na płatnika Powiat Aleksandrowski Starostwo 

Powiatowe w Aleksandrowie Kujawskim ul. Słowackiego 8 NIP 891-16-23-744.” oraz przyjąć 

stawkę wynagrodzenia za jedno posiedzenie w wysokości, jak w roku poprzednim, tj. 130 zł brutto. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Wojciech Marjański – proponuję zatwierdzić termin posiedzeń komisji egzaminacyjnych  

na dzień 19 sierpnia 2015 roku od godz. 9.00. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził termin posiedzeń komisji egzaminacyjnych na dzień 19 sierpnia 2015 

roku od godz. 9.00. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 14 lipca 2015r. znak: 

Pe.4370.1-3.2015 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnych dla nauczycieli ubiegających się o awans zawodowy na stopień nauczyciela 

mianowanego oraz projektem umowy zlecenia dla eksperta, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.7. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

realizacji zadania publicznego pod nazwą Program integracji społecznej osób z zaburzenia 

psychicznymi „JESTEŚMY OBOK WAS – II” realizowanego w ramach programu 

Ministra Pracy i Polityki Społecznej „Oparcie Społeczne dla Osób z Zaburzeniami 

Psychicznymi” w 2015 roku. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.7. Pismo 

Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie realizacji zadania 

publicznego pod nazwą Program integracji społecznej osób z zaburzenia psychicznymi 

„JESTEŚMY OBOK WAS – II” realizowanego w ramach programu Ministra Pracy i Polityki 

Społecznej „Oparcie Społeczne dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi” w 2015 roku. 

Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu informuje, że umowa o wsparcie 

realizacji zadania publicznego pod nazwą Program integracji społecznej osób z zaburzeniami 

psychicznymi „JESTEŚMY OBOK WAS - II” realizowanego w ramach programu Ministra Pracy  

i Polityki Społecznej „Oparcie Społeczne dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi” w 2015 roku 

została podpisana przez Ministra w dniu 17 czerwca 2015 roku.  

Na etapie tworzenia oferty w miesiącu styczniu 2015 roku wystosowano zapytania ofertowe  

w zakresie zadań objętych programem, a ich rozstrzygnięcie nastąpiło po podpisaniu umowy, tj.: 

- w ramach działania - Aktywny wypoczynek, pokonywanie barier, integracja społeczna, wzrost 

umiejętności samoobsługowych, doradztwo zawodowe – Zielona Szkoła - uczniowie Gimnazjum, 

Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy i Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej  

w Aleksandrowie Kujawskim - wystosowano zapytania ofertowe do firm zajmujących się 

organizacją zielonej szkoły dla dzieci i młodzieży. Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma 

ARKONA z siedzibą w Kole. W załączeniu, Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej przekazuje 

notatkę z postępowania w sprawie zamówień, których wartość nie przekracza 30000 EURO oraz 

umowę na realizację zadania. 

- w ramach działania - Rozwój kompetencji osób z zaburzeniami psychicznymi zmierzającego do 

ich czynnego udziału w życiu społecznym – skierowanego do pacjentów SP ZLO w Raciążku, 

mieszkańców DPS Zakrzewo oraz uczniów ZSZS w Aleksandrowie Kujawskim - wystosowano 

zapytania ofertowe do firm zajmujących się organizacją kursów kwalifikacyjnych. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma Ośrodek Kształcenia Zawodowego we Włocławku.  

W załączeniu,  Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej przekazuje notatkę z postępowania  

w sprawie zamówień, których wartość nie przekracza 30000 EURO oraz umowę na realizację 

zadania. 

Czy są pytania, uwagi? 
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Pani Dorota Sobierajska – w umowie z firmą ARKONA z siedzibą w Kole na zorganizowanie 

Zielonej Szkoły dla uczniów Gimnazjum, Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy  

i Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Aleksandrowie Kujawskim proponuję dopisać w §7 

pkt 2 lic c wyrazy: „wraz z ustawowymi odsetkami liczonymi od dnia przekazania środków na 

rachunek Zleceniobiorcy do dnia ich zwrotu” 

 

Pan Wojciech Marjański - proponuję zatwierdzić postępowanie ofertowe w zakresie wyboru 

oferty na zorganizowanie Zielonej Szkoły dla uczniów Gimnazjum, Szkoły Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy i Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Aleksandrowie 

Kujawskim i podpisać umowę z firmą ARKONA z siedzibą w Kole, po dopisaniu w §7 pkt 2 lic c 

wyrazów: „wraz z ustawowymi odsetkami liczonymi od dnia przekazania środków na rachunek 

Zleceniobiorcy do dnia ich zwrotu”, oraz zatwierdzić postępowanie ofertowe w zakresie wyboru 

oferty na zorganizowanie kursów kwalifikacyjnych dla pacjentów SP ZLO w Raciążku, 

mieszkańców DPS Zakrzewo oraz uczniów ZSZS w Aleksandrowie Kuj. i podpisać umowę  

z Ośrodkiem Kształcenia Zawodowego we Włocławku. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z wnioskiem Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej  

i Promocji Powiatu w sprawie realizacji Programu integracji społecznej osób z zaburzeniami 

psychicznymi „JESTEŚMY OBOK WAS - II” realizowanego w ramach programu Ministra Pracy  

i Polityki Społecznej „Oparcie Społeczne dla Osób z Zaburzeniami Psychicznymi”, postanowił: 

- zatwierdzić postępowanie ofertowe w zakresie wyboru oferty na zorganizowanie Zielonej 

Szkoły dla uczniów Gimnazjum, Szkoły Specjalnej Przysposabiającej do Pracy  

i Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej w Aleksandrowie Kujawskim i podpisać umowę  

z firmą ARKONA z siedzibą w Kole, po dopisaniu w §7 pkt 2 lic c wyrazów: „wraz  

z ustawowymi odsetkami liczonymi od dnia przekazania środków na rachunek Zleceniobiorcy 

do dnia ich zwrotu”, 

- zatwierdzić postępowanie ofertowe w zakresie wyboru oferty na zorganizowanie kursów 

kwalifikacyjnych dla pacjentów SP ZLO w Raciążku, mieszkańców DPS Zakrzewo oraz 

uczniów ZSZS w Aleksandrowie Kuj. i podpisać umowę z Ośrodkiem Kształcenia 

Zawodowego we Włocławku. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Wojciech Marjański – w ramach realizacji zadania zaplanowano środki finansowe na 

wynagrodzenie koordynatora. W związku z powyższym należy wyznaczyć koordynatora projektu  

i zawrzeć z nim umowę zlecenie. Projekt umowy w załączeniu. 

Czy są uwagi, inne propozycje? Nie widzę. Proponuję powołać panią Paulinę Smykowską  

na koordynatora programu i zawrzeć z nią umowę zlecenie na koordynowanie projektu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, powołał koordynatora programu w osobie Pauliny Smykowskiej i postanowił 

zawrzeć umowę zlecenie na koordynowanie projektu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Wojciech Marjański – w projekcie zaplanowano wkład własny osobowy, który stanowić 

będzie praca wolontariuszy – opiekunów na poszczególnych zajęciach i wyjazdach. 

Wolontariuszami będą nauczyciele i pracownicy jednostek objętych programem. Został 

przedłożony członkom Zarządu Powiatu projekt porozumienia o współpracy wolontarystycznej.  

Czy są do niego uwagi? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić projekt porozumienia o współpracy  

w ramach wolontariatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził projekt porozumienia o współpracy w ramach wolontariatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 14 lipca 2015r. znak: 

PS.0420.1.2015 w sprawie realizacji zadania publicznego pod nazwą Program integracji społecznej 

osób z zaburzenia psychicznymi „JESTEŚMY OBOK WAS – II” realizowanego w ramach 

programu Ministra Pracy i Polityki Społecznej „Oparcie Społeczne dla Osób z Zaburzeniami 

Psychicznymi” w 2015 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.8. Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 

na rzecz Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim od opłat rocznych  

z tytułu trwałego zarządu. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.8. Projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty na rzecz Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 

Proszę pana Sekretarza o zreferowanie tematu. 

 

Pan Piotr Marciniak – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim 

wystąpił do Zarządu Powiatu o oddanie nieruchomości, budynku stanowiącego siedzibę urzędu,  

w trwały zarząd. Oddanie w trwały zarząd nastąpi na cele związane z działalnością statutową 

Powiatowego Urzędu Pracy.  

Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami opłaty z tytułu trwałego zarządu ustala się 

według stawki procentowej od ceny nieruchomości. Wysokość stawek procentowych opłat 

rocznych z tytułu zarządu, jest uzależniona od celu na jaki nieruchomość została oddana.  

Za nieruchomości oddane m.in. na siedzibę organów władzy i administracji publicznej stawka 

opłaty rocznej wynosi 0,3% ceny nieruchomości. Nie ma możliwości zwolnienia z opłaty rocznej  

z tytułu zarządu PUP. Jedynym rozwiązaniem jest podjęcie uchwały przez Radę Powiatu w sprawie 
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wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty w wysokości 99%. Wartość rynkowa nieruchomości 

wynosi, zgodnie z operatem szacunkowym, 753.000zł. Opłata roczna z tytułu trwałego zarządu dla 

ustalonej kwoty wynosi 2.259zł.  

 

Pani Dorota Sobierajska – opłata roczna z tytułu zarządu trwałego musi być naliczona. 

Ustawodawca przewidział zwolnienie z tej opłaty dla jednostek wojewódzkich, ale nie uwzględnił 

jednostek powiatowych i gminnych. Oprócz udzielenia bonifikaty możliwe byłoby drugie 

rozwiązanie tj. umorzenie należności PUP dot. opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu. 

 

Pan Wojciech Marjański – czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zaakceptować projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty na rzecz Powiatowego 

Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu i wnieść 

pod obrady VII sesji Rady Powiatu. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zaakceptował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty na rzecz Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu i postanowił wnieść pod obrady VII sesji Rady Powiatu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 15 lipca 2015r. 

znak: GN.Gg.6844.2.2015 wraz z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

udzielenie bonifikaty na rzecz Powiatowego Urzędu Pracy w Aleksandrowie Kujawskim od opłat 

rocznych z tytułu trwałego zarządu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.9. a) Rozliczenie roczne za 2014 rok z zarządu nieruchomością wspólną przy  

ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim współwłaścicieli nieruchomości wspólnej tj. 

Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego  

w 2/5 częściach (projekt uchwały współwłaścicieli). 

b) Plan finansowo – gospodarczy na 2015 rok zarządu nieruchomością wspólną przy  

ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i podjął uchwałę współwłaścicieli 

nieruchomości wspólnej tj. Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach  

i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach (projekt uchwały współwłaścicieli). 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.9. a) 

Rozliczenie roczne za 2014 rok z zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim współwłaścicieli nieruchomości wspólnej tj. Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach (projekt 

uchwały współwłaścicieli). 

Proszę pana Sekretarza o przedstawienie tematu. 
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Pan Piotr Marciniak – wnoszę, o przyjęcie przez Zarząd Powiatu rozliczenia rocznego za 2014 

rok z zarządu nieruchomością wspólną. W wyniku rozliczenia rocznego powstała nadpłata dla 

Powiatu Aleksandrowskiego w wysokości 10.346,15zł i dla Gminy Miejskiej Aleksandrów 

Kujawski w wysokości 3.987,95zł. Nadpłaty będą przekazane na konta współwłaścicieli.  

Sygnalizuję również, że obowiązujące umowy o zarządzie wspólnym zawierają wiele aneksów         

i porozumień i uważam, że należy stworzyć tekst jednolity. 

 

Pan Wojciech Marjański - czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przyjąć rozliczenie 

roczne za 2014 rok z zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie 

Kujawskim i podjąć uchwałę współwłaścicieli nieruchomości wspólnej tj. Gminy Miejskiej 

Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach w w.w. 

zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął rozliczenie roczne za 2014 rok z zarządu nieruchomością wspólną przy ul. 

Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i podjął uchwałę współwłaścicieli nieruchomości 

wspólnej tj. Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego 

w 2/5 częściach w w.w. zakresie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.9. b) Plan 

finansowo – gospodarczy na 2015 rok zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim i podjąć uchwałę współwłaścicieli nieruchomości wspólnej tj. Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach 

(projekt uchwały współwłaścicieli). 

 

Pan Piotr Marciniak – wnoszę, o przyjęcie przez Zarząd Powiatu plan finansowo – gospodarczego 

na 2015 rok zarządu nieruchomością wspólną. 

 

Pan Wojciech Marjański - czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję zatwierdzić plan 

finansowo – gospodarczy na 2015 rok zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8  

w Aleksandrowie Kujawskim i podjąć uchwałę współwłaścicieli nieruchomości wspólnej tj. Gminy 

Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach  

w w.w. zakresie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zatwierdził plan finansowo – gospodarczy na 2015 rok zarządu nieruchomością 

wspólną przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim i podjął uchwałę współwłaścicieli 

nieruchomości wspólnej tj. Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu 

Aleksandrowskiego w 2/5 częściach w w.w. zakresie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Organizacji, Kadr i Nadzoru z dnia 15 lipca 2015r. znak: 

OR.OG.2515.10.2015 wraz z rozliczeniem rocznym za 2014 rok z zarządu nieruchomością wspólną 

przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim współwłaścicieli nieruchomości wspólnej           

tj. Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 

częściach (projekt uchwały współwłaścicieli) oraz planem finansowo – gospodarczym na 2015 rok 

zarządu nieruchomością wspólną przy ul. Słowackiego 8 w Aleksandrowie Kujawskim 

współwłaścicieli nieruchomości wspólnej tj. Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski  

w 3/5 częściach i Powiatu Aleksandrowskiego w 2/5 częściach (projekt uchwały współwłaścicieli), 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.10. Pismo Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Toruniu 

Departament Wdrażania z dnia 15 lipca 2015r. w sprawie wprowadzenia zmiany 

technologii wykonania konstrukcji szklarni w projekcie pn. „Budowa Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz projekt 

aneksu do umowy zawartej z VENLO Spółka z o.o. Bolechowice dnia 16 kwietnia 2015r.   

w sprawie wykonania zadania pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół 

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do punktu 5.10. Pismo 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Toruniu Departament 

Wdrażania z dnia 15 lipca 2015r. w sprawie wprowadzenia zmiany technologii wykonania 

konstrukcji szklarni w projekcie pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim” oraz projekt aneksu do umowy zawartej z VENLO Spółka z o.o. 

Bolechowice dnia 16 kwietnia 2015r.  w sprawie wykonania zadania pn. „Budowa Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Firma Venlo Sp. z o.o. wykonawca zadania „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół 

Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” zwróciła się do Zarządu Powiatu o wprowadzenie 

następujących rozwiązań konstrukcyjno – materiałowych: 

1) zmianę konstrukcji szklarni z ram  poprzecznych złożonych ze słupów mocowanych do stopy 

fundamentowej oraz kratownicy o pasach równoległych ze skratowaniem w technologii połączeń 

spawanych. Dach dwuspadowy dla każdej nawy projektowany jest z elementów ze stopów 

aluminium z kalenicą, podporami i szprosami przesuwnymi.  

W projekcie zamiennymi  zaprojektowano dach dwuspadowy o rozpiętości podstawy daszka 3,2 

m (2 x 3,2 m); każda nawa projektowana jest z elementów ze stopów aluminium: kalenica, 

szprosy i ramy okienne.  

2) w projekcie typowym ściany boczne są to szyby zespolone o wymiarach 4,0x4,18m - profil 

międzyszybowy, co (na ścianach szczytowych i bocznych 80cm) 50 I 100cm, powierzchnia ścian 

bocznych  1140,5m
2
. 

W projekcie zamiennym zaproponowano  ściany boczne i szczytowe są szklone                               

2 x pojedynczym szkłem od zewnętrznej i wewnętrznej strony szklarni. Powierzchnia ścian 

bocznych wynosi 612,0 m
2
 a powierzchnia ścian szczytowych 310,0 m

2
. Szerokość szkła wynosi 

80,0 cm. 

3) zaprojektowano ustrój złożony ze słupów stalowych oraz połączonych z nimi przegubowo na 

śruby kl. 8.8 wiązarów kratowych. W ścianach zaprojektowano stężenia w wybranych polach, 

które współgrają ze stężeniami połaciowymi tworząc zespoły stężające. Elementy konstrukcji 

zaprojektowano z profili zamkniętych giętych na zimno.  
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4) zmianę  słupy główne    (słupy główne w w osiach zasadniczych mają profil 120x50x3,0 mm na 

słupy główne 140x60x3,0 mm, przewężane na wysokość 3,85m na 140x50x5,0 mm. 

W projekcie zamiennym z czerwca 2015r.  jako zmiany nieistotne  słupy główne w osiach 

zasadniczych mają profil 140x60x3,0 mm, przewężane na wysokość 3,85m na                       

140x50x5,0 mm. 

5) zmianę słupów pośrednich   ścian zewnętrznych 120x50x3,0 mm na słupy pośrednie  140x60x3,0 

mm przewężane na wysokości 3,85 na 140x50x5,0 mm.  

6) w projekcie typowym zaprojektowano kratownice nośne o kształcie pasów równoległych  

o wysokości konstrukcyjnej h=500 mm. Pas górny ma profil 50x50x4,0 mm,  pas dolny 

50x50x2,5 mm, skratowanie zaś ma profil 25x25x2,0 mm. Mocowanie kratownic do słupków na 

śruby M12 kl. 8,8. W projekcie zamiennym  zaprojektowano kratownice nośne o kształcie pasów 

równoległych  o wysokości konstrukcyjnej h=350 mm. Pas górny będzie miał profil  50x30x2,0 

mm, pas dolny  50x30x2,0, zaś skratowanie  będzie miało profil 20x20x2,0 Mocowanie 

kratownic do słupków na śruby M16 kl. 8,8.  

Zarząd Powiatu w dniu 19 czerwca 2015 r., wyraził zgodę na zmianę technologii wykonania 

konstrukcji szklarni w ramach prowadzonej inwestycji, zaakceptował protokół konieczności na 

wykonanie robót zamiennych i wystąpi do Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego w Toruniu Departament Wdrażania o akceptację wskazanych w piśmie firmy VENLO 

rozwiązań konstrukcyjno – materiałowych. Odpowiedź otrzymaliśmy w dniu wczorajszym. Z pisma 

wynika, że Urząd Marszałkowski nie widzi przeciwwskazań do wprowadzenia wskazanych 

rozwiązań, mając na uwadze fakt, że nie będą one miały negatywnego wpływu na charakter oraz 

specyfikację projektu jak również założone wskaźniki produktu i rezultatu  wynikającego z umowy  

o dofinansowanie z Urzędem Marszałkowskim w Toruniu. Jednocześnie Urząd Marszałkowski 

wskazuje, że wszelkie zmiany w umowie z wykonawcą muszą być zgodne z obowiązującymi 

przepisami prawa.  

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję, po zapoznaniu się z pismem Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Toruniu Departament Wdrażania  

z dnia 15 lipca 2015r. w sprawie wprowadzenia zmiany technologii wykonania konstrukcji szklarni 

w projekcie pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie 

Kujawskim”, zawrzeć aneks do umowy zawartej z VENLO Spółka z o.o. Bolechowice dnia  

16 kwietnia 2015r.  w sprawie wykonania zadania pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy 

Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” dotyczący zmiany technologii wykonania 

konstrukcji szklarni, w wersji przedłożonej. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, po zapoznaniu się z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – 

Pomorskiego w Toruniu Departament Wdrażania z dnia 15 lipca 2015r. w sprawie wprowadzenia 

zmiany technologii wykonania konstrukcji szklarni w projekcie pn. „Budowa Centrum 

Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”, postanowił zawrzeć aneks 

do umowy zawartej z VENLO Spółka z o.o. Bolechowice dnia 16 kwietnia 2015r.  w sprawie 

wykonania zadania pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1  

w Aleksandrowie Kujawskim” dotyczący zmiany technologii wykonania konstrukcji szklarni. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Kierownika Biura ds. Rozwoju Powiatu z dnia 16 lipca 2015r. znak: Rz.7013.1.2015 wraz  

z pismem Urzędu Marszałkowskiego Województwa Kujawsko – Pomorskiego w Toruniu 

Departament Wdrażania z dnia 15 lipca 2015r. w sprawie wprowadzenia zmiany technologii 

wykonania konstrukcji szklarni w projekcie pn. „Budowa Centrum Dydaktycznego przy Zespole 

Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim” oraz projektem aneksu do umowy zawartej z VENLO 

Spółka z o.o. Bolechowice dnia 16 kwietnia 2015r.  w sprawie wykonania zadania pn. „Budowa 

Centrum Dydaktycznego przy Zespole Szkół Nr 1 w Aleksandrowie Kujawskim”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 6. Sprawy różne. 
 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do spraw różnych.  

Nie ma. 

 

 

Ad. 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – przechodzimy do innych spraw 

wniesionych przez członków Zarządu. Nie widzę.  

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Pan Wojciech Marjański Wicestarosta Aleksandrowski – zamykam dzisiejsze posiedzenie 

Zarządu Powiatu.  Dziękuję za udział w posiedzeniu. 

 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 10:50. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 


